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HANDBOL Ramon Font, president del BM Granollers 

"Per a continuar a l'élit 
necessitem més recolzament" 

El B M Granollers ha iniciat la 
segona volta a m b I 'objectiu de 
millorar Tactual classif icació, 
una mica perillosa. La Lliga es 
caracter i tza , està ciar, sense, 
comptar els quatre grans, per 
l ' enorme igualtat d ' un grup que 
haurà de lluitar a mort f m s el 
f inal per no patir. El conjunt 
vallesà, que ha encaixat dues 
derrotes seguides a casa, espera 
trencar la mala ratxa de fora per 
tal de començar la reacció def i -
ni t iva. El pres ident R a m o n 
Font resalta aquesta igualtat i 
està convençut que l ' equip anirà 
cap amunt. Però al màxim res-
ponsable de l 'entitat li p reocupa 
molt el futur, que considera que 
està en mans de la ciutat i de les 
seves institucions, que han de 
decidir per la continuïtat del 
B M Granollers a l 'él i t . Sens 
dubte, el tema economic és una 
de les majors dificultats per ais 
directius vallesans, els qui últi-
mament han pogut veure fet rea-
litat un dels seus objectius, la 
seu social . Es t racta d ' u n e s 
noves instai.lacions situades al 
costat del Palau d 'Espor ts , a m b 
espai per a realitzar diverses 
activitats. El dia de la inaugura-
ció parlàvem a m b el president 
Ramon Font. Al dia següent, el 
pia merament esportiu es com-
pl icava més a m b la derrota 
davant el B M Gáldar per 26 a 
29. 

- La seu social ja és una reali-
tat. Quin canvì, oi? 
- El canvi és considerable. Hem 
passat de tenir unes oficines a 
un local social, una de les nos-
tres principals aspiracions. A 
part dels espais de recepció i 
gerència, hi ha d 'a l t res com una 
sala d ' e s tud i , on els j o v e s 
podran aprofitar les hores prè-
vies als entrenaments per a rea-
litzar els seus treballs, utilitzant, 
si és necessari, uns ordinadors 
que s 'han col.locat. També hi ha 
una sala de juntes, una altra per 
a les penyes i els tècnics, més un 
espai ampli que algún dia haurà 
de ser un museu, encara que per 
a crear un que estigui a Talçada 
de la nostra entitat es necessita 
una quantitat de diners impor-

Ramon Font 

tant i ara no és possible. 

- A aqueste aiçades, Il sorprèn 
el Hoc del B M Granollers a la 
taula? 
- És una Lliga molt igualada, 
que es pot dividir en tres grups. 
En p r imer Hoc, està el F C 
Barcelona, a m b un potencial 
que tots coneixem, que guan-
yarà la Lliga i tot el que se li 
posi per davant. El segueixen 
tres equips, com el San Antonio, 
r A d e m a r i el Caja Cantabria, 
que a m b els seus pressupostos 
han d ' e s t a r a dalt . Desp ré s 
vénen la resta, un grup d ' equ ips 
igualats en pressupost i poten-
cial. Aques t a t e m p o r a d a les 
diferències son minimes i els 
llocs de la classificació varien 
cons idé rab lement . Nosa l t r es 
estem a dos punts del cuer, i 
a m b dos més ens situaríem a 
prop de la posició per entrar a 
Europa. Depèn molt del calen-
dari i de treure punts fora. Si 
sumem un pareli de victories 
seguides anirem cap amunt . 

- És sorprenent que no es 
guanyi fora des de fa més d 'un 
any i mig. 
- Aquest fet no ha d 'obsess io-

nar-nos, si bé no és normal que 
el B M Granollers porti tant de 
temps sense guanyar fora de 
casa . Penso que quan arribi 
aquesta victoria .a ixecarem el 
voi. N o hem d'intranquil . l i tzar-
nos, mentre anem guanyant a 
casa. 

- I del treball del tècnic, què 
en pensa? 
- Es tem satisfets de la seva 
tasca. Sempre he dit, per sobre 
de tot, que el considero un dels 
millors tècnics del país, però a 
part és un home de la casa, 
aspecte moli important al B M 
Granollers. Porta al club al cap, 
no només pel que fa al primer 
equip, sino a nivell de coordina-
dor general . En aques t s 
m o m e n t s és insubs t i tu ib le i 
espero que duri molts anys. 

- El problema és e) rendiment 
dels estrangers? 
- Quan fi txes estrangers són 
com caixes tancades. no saps 
com sortiran. A ixò no passa 
amb jugadors de prestigi, però 
el nostre pressupost no permet 
fítxar-los. Són els que tenim i 
hem de tirar endavant intentant 
t reure 'n el màxim profit . 

- En aquests moments , és un 
somni pensar en la classifica-
ció per a competic ions europe-
es? 
- No. És una Lliga tan oberta 
que pot passar qualsevol cosa. 
Pot ser que est iguem a Europa o 
jugant el play-off de descens, 
depenent de tres o quatre punts 
de d i fe rènc ia . Es tem en un 
paquet molt igualat i dependrà 
deis propers partits en els que 
s 'aniran aclarint les posicions. 
Sóc optimista. 

- A nivell econòmic, com van 
les coses? 
- És un tema preocupant, en un 
any en el que vivim unes cir-
cumstàncies especiáis, ja que 
els principáis patrocinadors han 
reduYt les aportacions. Estem en 
una situació de replantejament 
del que ha de ser el futur, no a 
nivell de club sino de ciutat, que 
ha de dir el que voi. Per a estar 
en l 'è l i t , s ' h a de recolzar a 
nivell d ' inst i tucions i a l 'hora de 
buscar patrocinadors. D ' a q u í a 
final de temporada es veurà si es 
continua a 1 "èlit i dependrà de la 
resposta de l 'Ajuntament . En 
aques t s m o m e n t s la s i tuació 
econòmica és molt delicada. 

- C o m veu el futur de Thand-
bol espanyol? 
- Complicat . Tinc la sensació de 
qué les coses no s 'estan fent bé, 
a nivell de les máximes autori-
tats. És un esport ancorai en el 
passai, especialmenl a m b unes 
persones que s 'han instituciona-
litzat excessivament en aquesta 
es t ructura . N o evo luc iona i 
altres espor ts ens avancen, i 
això no és bo. Malgrat tot, no 
s ' han de perdre les esperances, 
perqué a nivell de clubs hi ha 
gent a m b ganes de ireballar i 
aportar noves idees que han de 
donar el pas cap endavant per 
acabar duent a terme els objec-
tius. Si no és així, el panorama 
no és bo. Malgrat els lítols acon-
seguiis pels clubs i de la bona 
marxa de la Selecció, són passes 
endarrera i no cap endavant . 

Xavi Giménez 
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